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ACTA DEL CONSELL DE PAU I SOLIDARITAT

Sessió: Ordinària

Núm. 3/2020

Data: 20 de maig 2020

Lloc: Connexió Telemàtica via Zoom

Hora: de 19:00h a 20:00h

ASSISTENTS:

M. Carmen Sánchez- Mans Unides

Cristina Quiroga- Etyops

Julia Palomares- SCK

Liliana Kenny- Promundo

Yolanda Pibernat / Charo García- Acción Alegra

Inma Prieto - Mons sense guerres

Mercè Portolés- Anepal

Pilar Saporta- Comparte

Glòria Grima- Solidaritat sense mons

Ernesto Duclosson- Casa Charrúa de Uruguay

Cristina Cama- Malaria 40

Lola Abizanda- Gesta África

María Meijide- Malaika Solidaria

Lourdes Llopart — Auxiliar de pau i solidaritat

Lourdes Carreras - Tècnica de Pau i Solidaritat

Javier Martín - Regidor de Paui Solidaritat



Disculpen l'assistencia:

Lluisa Trevino — Ass.Castelldefels Sàhara

M. Cinta Fontanet i Paco Spinola- Ac. Inf. Bielorússia

Matilde Mas Cozzano - Grup de Dones

ORDREDELDIA:

Aprovació de l'acta anterior
Seguimentactivitats Pla anual: vídeo 20J
Alternatives al Dissabte solidari
Avençsituació perrealitzar Jornades
Informacions diverses
Precs i preguntes

Aprovació de l'acta anterior

Prèvia consulta, l'acta s'aprova sense esmenes.

Seguiment activitats Pla anual: vídeo 20J

Com ja s'havia comentat, la situació de estat d'alarma ha obligat a
suspendre les activitats de Sant Jordi i Sant Ponç.

Pel que fa al 20 j, s'estan preparant els vídeos de lectura del Manifest.
S'aclareixen alguns dubtes sobre la gravació i es recorda que el termini
màxim d'entrega és el dia 29 de maig, i que els vídeos es penjaran a les
xarxes habituals: Facebook, Instagram, etc. Il també s'enviaran a les
entitats.

Alternatives al Dissabte solidari

Conscients de que el Dissabte solidari no es podrà fer com sempre, es
demanen idees,alternatives per traslladar-lo a les xarxes.

Lourdes C., exposa que aquesta situació farà que les activitats al carrer
siguin molt complicades.

Sobre els tallers de la Guia Educativa, a les diferents Entitats ja se'ls ha
demanat adaptin els temaris per transmetre'ls on-line.

La situació es molt dura, la solidaritat a Castelldefels s'ha de veure,i ,

que hem tenir en compte que si aquí la COVID-19 ha fet mal, als paisos
més necessitats el doble, de mal.



També, que, en aquests moments, no sabem de quin pressupost
disposem, però em d'avançar-nosi estar preparats.

Es planteja que cada entitat prepari un vídeo, gravacions de curta
durada, per difondre'l de forma individual o conjunta.

La oferta cultural es molt important, però hem de trobar la manera de
què el que esfaci, reverteixi econòmicamenten les entitats.

Les entitats exposen:

Malaria 40- Fora bo investigar com ho han fet d'altres ONG i traslladar
aquest modela la nostra causa.

La situació es difícil i aquest any compten amb "0" ingressos, i que la
seva prioritat és destinar tot allò que es recapti per pal-liar la "
hambruna", Africa, Madagascar..

La preparació de vídeos per les entitats amb diferents activitats, per la
presentació conjunta o individual pot ser interesant. i al penjar-ho a les
Xarxes podria arribar a tot el món, es podria fer de manera que es
pogués recaptarfons.

Acción Alegra- Planteja el format de TV3,La Marató. Grup musicali
com quedarà la questió de la recaptació7.

També exposa la questió econòmica, no disposaran de fons perel D.S.

Mans Unides- Fer una ullada al vídeo de la cantant Cher (Unicef)

Y proposa lema perels vídeos "A Castelldefels la solidaritat no s'atura"

Mons sense guerres- D'acord ambla idea de la gravació vídeo.

Proposa que, els fons que no s'han gastat en carpes, etc. S'hi destinin
als diferents projectes presentats aquest any.

Javier Martin- FacebooR permet fer donacions. Les ONG el fan servir
per recaptarfons.

Promundo- D'acord FacebooRl per recaptar fons. S'hi ha de demanar
autorització i et faciliten un codi per fer-ne les donacions.

D'acord amb els vídeos. Les entitats podrien gravar, receptes,
manualitats, artesanies, etc..

Solidaritat Sense mons- d'acord propostes anteriors i, també es
podrien gravar concerts, a piano... etc.

Proposa el lema " A Castelldefels la solidaritat no està confinada"

Que la recaptació es destini a les famílies necessitades de Castelldefels.



6.

Etyops- Exposa la seva inquietud. La COVID-19 ha complicat la
recaptació de les aportacions per el seus projectes per aquest any¡ el

any que ve.

Avencsituació per realitzar Jornades

Com ja s'ha comentat encara no sabem de quin pressupost disposarem,
i de les dificultats que ens trobarem pertirar endavant les activitats de
les Jornades. De fet ja hem traslladat a Comparte la possibilitat de que el
Festival d'Estels per la Pau no es pugui du a terme.

També tenim dubtes que es pugui fer "Menjars d'arreu del món", per

raons evidents.

És provable que algunes de les activitats siguin On-Line, xerrades,

vídeos, etc.

S'ha d'anar pensant com reconvertir tot el que es pugui. Necessitem

idees.

Informacions diverses

Lourdes C. Pregunta a les entitats que han presentat els seus cartells a
les xarxes si han tingut alguna repercussió.

Malaika- informa que per col-laborar s'ha dedicat a cosir mascaretes,
que normalment es fan en teixits africans, però per la situació actual al
tancar fronteres s'ha hagut d'adaptar al material d'aquí, i que tota la
recaptació de les donacions anirà a parar a les escoles..

També, que sí han tingut resposta, i han rebut trucades de persones
que volen participar.

Informa que està preparant un vídeo perel Dissabte solidari i d'acord en
que cada entitat aporti la seva part.

Comparte- Tot i que encara no han tingut cap repercussió, dona les
gràcies per difondre la seva campanya. Segueixen fent seguiment de
les donacions i que perel fet de donar-se a conèixerja estan satisfets.

Mans Unides- No han rebut cap resposta.

Etyops- Contactará amb Malaika per tema mascaretes.

Precs i preguntes

Pren la paraula Javier Martin (President del Consell i Regidor de Pau i
solidaritat).



Informa que aquest será el seu últim consell com a President, degutals
últims esdeveniment que l'han obligat a deixar de formar part del Govern
i traslladar-se a l'oposició.

Que fomentarla cultura de la Pau i la solidaritat seguirà sent una de les
seves tasques, i que seguirà amb molt d'interès les activitats del Consell
i del FCCD, posant-se a disposició de tot aquell que el necessiti des de
un altre àmbit.

Tots els presents, agraeixen Javier Martin la tasca realitzada fins el dia
d'avui, i s'acomiaden desitjant-li molta sort amb la seva nova posició.

l sense res més a tractar es tanca la sessió, a les 20:00

Lourdes Carreras

Secretària

Tècnica de Pau i Solidaritat
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Javier Martín

President

Regidor de Pau i Solidaritat
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